
 
 
 
 
Huizen, 20 augustus 2021 
 
Onderwerp: zwijntjes in bosgebied GNR 
 
 
 
Geacht College,  
 
Op 19 augustus publiceerde de Gooi en Eemlander een artikel over twee zwijntjes die al jaren in het 
bosgebied van GNR aan de Bestevaer staan. Volgens dit artikel heeft GNR de gebruiker van de grond 
te kennen gegeven dat deze zwijntjes daar weg moeten. De reden zou zijn dat GNR al dan niet 
terechte telefoontjes over het welzijn van deze dieren zou krijgen. 
  
Daarom de volgende vragen: 
 

• bent u op de hoogte van dit artikel in de Gooi en Eemlander; 
• klopt de daarin beschreven situatie en kunt u die nader toelichten; 
• waarom heeft het GNR nu, na al die jaren, besloten dat zij de beschreven situatie niet langer 

wenst; 
• wat is het beleid van GNR bij dergelijke gebruik van de grond: 
• welke gevolgen heeft de beslissing van GNR voor vergelijkbare situaties op hun gronden? 

 
Graag een schriftelijk antwoord op deze vragen tijdig voor de raadsvergadering van 23 september 
a.s.. Mocht dat onverhoopt niet lukken, dan graag een mondeling antwoord in die raadsvergadering.  

Met vriendelijke groet, 

 
Stef van der Pas 

namens de PvdA fractie   


